
APARENTAR NO ÉS ÉSSER 

 
Fa un parell de setmanes que llegim amb sorpresa els comunicats de premsa del 
Partit Popular. No pel seu habitual to agressiu envers les nostres propostes i 
crítiques com a oposició, sinó perquè alguns dels seus darrers escrits ens han 
impressionat per la seva claredat i les seves bones intencions. A primera vista, 
sembla una bona notícia, ja que si això és cert, podria significar un futur millor per 
al poble. No obstant això, ens trobam ara davant la realitat quotidiana. 
 
La setmana passada, van negar haver perdut subvencions europees destinades 
a actuacions necessàries a Sóller, afirmant que les havien rebutjat per millorar-ne 
l’execució. Això és, sens dubte, un intent de desinformar  la ciutadania o, pitjor 
encara, potser fins i tot s’ho creuen. La veritat és que el poble de Sóller no rebrà 
aquests fons, ja sigui per una mala gestió o una tramitació deficient dels 
expedients, i això afectarà projectes com la restauració de Ses Escolàpies, El 
Mercat, o la creació d’aparcaments dissuasoris. 
 
En el mateix sentit, fa unes setmanes es presentaven com a un partit preocupat 
per millorar l'accessibilitat de les voravies de Sóller, però l’única actuació 
realitzada que compleix amb la normativa d’accessibilitat ha estat a la Gran Via, i 
encara és qüestionable si aquesta era la via urbana que necessitava més atenció. 
És alarmant la manca de planificació i interès en fer del nostre poble un lloc més 
accessible per a persones amb mobilitat reduïda, com ara persones grans amb 
bastó o cadira de rodes, cotxets de nadons, entra d’altres. 
 
Parlem de les inversions realitzades en asfaltar carrers i arreglar un parell, petit, 
de voravies, però com s’han dut a terme? És evident que moltes d’elles han estat 
mal executades, com es pot veure al carrer d’es Dragonar, on la capa d'asfalt 
sobresurt fins a 10 cm per damunt de la voravia de pedra, convertint-lo ara en un 
canal de desguàs. El mateix passa amb la voravia del carrer Joan Marquès cap a 
l’edifici d’Es Fossaret, on les pedres s’han aixecat sense contemplacions per ser 
reposades sense tenir en compte la necessitat d’accessibilitat. 
 
El mateix podríem dir de l’escrit titulat «Per un Sóller més verd». Tot i que ens ha 
agradat molt com a exemple de pedagogia política, lamentablement, el govern 
actual de Sóller no segueix els principis ecologistes que predica. Qui no té un 
arbre mort o tallat al seu carrer que no ha estat replantat? Qui no ha vist podar 
fora de temporada, demostrant tenir més preocupació per evitar la caiguda de 
les fulles que per la salut de l’arbrat? 

 
No és realment ecologista o inclusiu aquell que només ho proclama, sinó aquell 
que ho practica activament. 
 

Més per Sóller. Medi ambient 


